



## **Youth Ambition**

#### Financial Literacy Courses "Riyali"

Launch of the financial literacy competition during the first quarter in cooperation with the Ministry of Education, which included more than 370,000 students across the Kingdom.



# دورات الوعي المالي "ريالي"

إطلاق مسابقة الوعي المالي في الربع الأول بالتعاون مع وزارة التربية والتعليم ، وبلغ عـدد المستفيدين حتى الآن أكثـر مـن 370 ألف طالب وطالبة على مستوى المملكة

#### Taqadam Entrepreneurs' program

The fourth edition of the accelerator program "Taqadam" was concluded with the selection of 10 winners out of 57 participating teams. Each winner received a grant of SR 375,000. Also, the fifth edition of the program was launched with the participation of 60 teams of entrepreneurs from all regions of the Kingdom.



### برنامج "تقدِّم" لرواد الأعمال

اختتمـت النسـخة الرابعـة مـن برنامـج مسـرعة الأعمـال "تقـدم" باختيار 10 فائزين من أصـل 57 فريقـاً مشـاركاً ، وحصـل كل فائـز علـى منحـة قدرهـا 375 ألـف ريـال سـعودي. كمـا انطلقـت النسـخة الخامسـة مـن البرنامـج بمشـاركة 60 فريـق مـن رواد الأعمـال مـن جميـع منـاطق المملكة

# SAB Digital Academy

SAB has signed a joint cooperation agreement with "Takamol for Business Services" and "The Financial Academy", to digitize SAB Academy, which offers various programs to qualify fresh graduates for the labor market.



### أكاديمية الأول الرقمية

وقع الأول اتفاقية تعاون مشترك مع شركة " تكامـل لخدمـات الأعمـال" و "الأكاديـمية الماليـة" ، بهـحف رقمنـة أكاديميـة الأول والـتي تقـحم برامـج متنوعـة لتأهيـل الخِريجيـن لســوق العمار



### **Youth Ambition**

#### Khaznah Women Empowerment program

In cooperation with Al Nahda Association, SAB sponsored Khaznah program which offers series of financial literacy workshops for low-income Saudi women (age 18-55) to provide them with the skills they need to manage their financials at home and their small business.



# مبادرة خزنة لتمكين المرأة

بالتعاون مع جمعية النهضة ، رعى الأول برنامج خزنة والـذي يقـدم سلسـلة مـن ورش العمـل للتوعيـة الماليـة للنسـاء السـعوديات مـن ذوي الدخـل المحـدود فـي الأعمـار مابيـن (18-55عماً) بهـدف تزويدهـن بالمهارات اللازمـة لإدارة شـؤونهن الماليـة فـي المنـزل ومشـاريعهن الصغيرة

### Financial Literacy Awareness Campaign

The bank launched an awareness campaign promoting the importance of financial awareness. The campaign aimed at raising level of society awareness on savings, spending, insurance, investment, borrowing and financial fraud.



# حملة الوعي المالي

اطلـق البنـك حملـة توعويـة بأهميـة الوعـي المالـي. وهدفـت الحملـة لرفـع مسـتوى وعـي المجتمـع حــول الإدخـار والإنفـاق والتـأمين والاســتثمار ، والإقتـراض ،و التصــدي لعملـيات الاحتيال المالى

## **Staff Volunteer Work**

#### Staff Volunteer Work

In cooperation with the Ministry of Human Resources and Social Development Volunteer work platform, SAB launched an internal campaign encouraging staff to support community needs.



# مبادرة تطوع الموظفين

بالتعـاون مـع منصـة العمـل التطوعـي التابعـة لــوزارة المــوارد البشــرية والتنميـة الاجتماعيـة ، أطلــق الأول حملـة داخليـة لتشــجيع الموظفــين علــى الانضمــام والمشــاركة فــي مبــادرات المنصة التطوعية لدعم المجتمع

# Orphan Sponsorship by SAB staff

SAB and SAB staff participated in the sponsorship of 111 orphans in corporation with Ensan Orphan Organization at AlKharj city for the third year.



## مبادرةكفالةالأيتام بمشاركةموظفى ساب

شــارك البنــك والموظفيــن للســنة الثالثــة فــي تفطيــة كفالــة 111 يتيــم بالتعــاون مــع جمعيــة إنسان الخيرية بمحينة الخرج

# International Blood Donor Day

For more than 10 years, SAB staff saved more than 6000 lives. This year, a blood donation campaign was held in Riyadh, Jeddah and Dammam, in cooperation with the Ministry of Health and SAB staff donated 7800 mm for 522 patients.



#### اليوم العالمي للمتبرعين بالدم

على مـدى أكثر من 10 سنوات، ساهم منسـوبو الأول في إنقاذ أكثر من 6000 مريضاً. في هـذا العـام أقيمـت حملـة التبـرع بالـدم فـي الريـاض وجـدة والدمـام ، بالتعـاون مـع وزارة الصحـة، وأثمـرت بتوفيـر 7800ملـم مـن الـدم لمسـاعدة 522 مريض



## **Community**

#### **Ehsan Platform**

SAB participates in the national campaign for the Ehsan platform support campaign , which provides support to many associations in the Kingdom under high governance standards.



#### منصة إحسان

الأول يشارك في الدملة الوطنية لدعم حملة منصة إحسان والتي بدورها تقــدم الدعــم للعديــد مــن الجمعيـات فــي المملكــة وفــق معاسر عالية للحوكمة

#### Scholarship Program for Handicapped Children

In cooperation with the Disabled Children Association, SAB has sponsored, for the second year, the scholarship initiative for 15 disabled Children.



### مبادرة المنح الدراسية للأطفال ذوي الإعاقة

رعـى الأول بالتعـاون مـع جمعيـة الأطـفال المعوقيـن للسـنة الثانيـة برنامـج المنـح الـدراسـية لـ 15 طـفل من ذوي الإعاقة

#### Arab Orphan Day

On the occasion of the Arab Orphan Day, SAB sponsored the Arab Orphan Forum "Towards the Development of the Orphan" to enhance developmental practices towards orphans, and empowering associations to exercise their roles optimally. The event was organized by the Specialized Sub-Council of Orphans Associations that represents 45 Orphan Associations and Institutions in the Kingdom



# يوم اليتيم العربي

بمناسبة يوم اليتيم العربي، رعى الأول ملتقى اليتيم العربي تحت عنـوان "نحـو تنميـة اليتيـم" بهـحف تعزيـز الممارسـات التنمويـة تجـاه اليتيـم، وتمكين الجمعيـات للقيـام بأحوارهـا علـى الوجـه الأمثل،وذلـك بتنظيـم مـن المجلـس الفـرعي التخصصـي لجمعيـات الأيتـام والـذي يمثـل 45 جمعية ومؤسسة للأيتام في المملكة

#### Ramadan Food Basket

In cooperation with 12 charities, SAB launched the annual "Food Basket" initiative on the occasion of the holy month of Ramadan, through which 3,000 families around the Kingdom were helped.



#### سلة رمضان الغذائية

بالتعـاون مـع 12 جمعيـة خيريـة، اطلـق الأول المبـادرة السـنوية "السـلة الغذائيـة" بمناسـبة شـهر رمضـان الكريـم ومـن خلالهـا تـم مسـاعدة 3000 أسرة في المملكة



## Community

#### Eid of War-wounded Soldiers

On the occasion of Eid Al-Fitr, SAB sponsored "Joy of Eid" initiative, which covered war-wounded soldiers of Armed Forces at Prince Sultan Military Medical City



#### مبادرة معايدة مصابى الحرب

بمناسبة عيد الفطـر المبـارك ، رعـى الأول مبـادرة "فرحـة عيـد" والتـي اسـتهدفت مصابـي الحـرب مـن منســوبي القــوات المســلحة المنوميـن فـي مدينـة الأميـر ســلطان الطبـية العسكرية

#### **HRH Prince Saud Honors SAB**

His Royal Highness Prince Saud bin Nayef expressed his appreciation for the initiative of SAB Bank to finance housing units for needy families in the Eastern Province within the framework of the "Tarmeem" (Renovation) program in cooperation with Mawwa Association.



# مبادرة معايدة مصابي الحرب

بمناسبة عيد الفطـر المبـارك ، رعـى الأول مبـادرة "فرحـة عيـد" والتـي اسـتهدفت مصابـي الحـرب مـن منسـوبي القــوات المسـلحة المنوميـن فـي مدينـة الأميـر ســلطان الطبـية العسكرية

## Children with Cancer "Wish List"

On the occasion of International Childhood Cancer Day and in cooperation with King Fahd Medical City, SAB sponsored the "Wish List" initiative, which included iPads, Sony games and other valuable gifts.



# أمير المنطقة الشرقية يكرم الأول

ثمـن صاحـب الســمو الملكـي الأميـر سـعود بن نايـف مبـادرة الأول لتمويـل وحـدات ســكنية للأســر المحتاجـة فـي المنطقـة الشــرقية ضــمن إطار برنامج "ترميم" بالتعاون من جمعية مأوى

#### Sewing workshop initiative

As part of its community initiatives, SAB, in cooperation with the Gulf Girl Association for Women in Dammam, established a sewing workshop to support women with low income and empower them to become active members of the society



#### مبادرة ورشة الخياطة

ضمن مبادراته المجتمعية ، قام الأول بالتعاون مـع جمعيـة فتـاة الخليـج النسـائية فـي الدمـام بإنشـاء معمــل للخياطـة والتطريـز، بهــدف دعــم وتمكين السـيدات ذوات الدخـل المحـدود وتعزيز دورهم في المجتمع



## **Community**

## Tarmeem programme

In cooperation with the Housing Development Program, SAB sponsored the construction and renovation of 11 homes for low-income families in Dammam and Aflaj.



#### مبادرة ترميم

رعى الأول، بالتعاون مع برنامج تطوير الإسكان بناء وترميـم 11 مسـكناً للأســر مــن ذوي الـــخل المحدود بالدمام والأفلاج

### Surgical Operations Initiative

In cooperation with Enayah Health Organization at Riyadh city, SAB sponsored 141 surgeries for the underprivileged patients



# مبادرة العمليات الجراحية

بالتعاون مع منظمة صحة عناية بمدينة الرياض رعـى الأول 141 عمليـة جراحيـة للمرضـى من خوي الدخل المحدود

#### Children's Heart Disease Diagnostic Center

SABB, in cooperation with the Patients Friends Association in Al-Rass, sponsored the development of "Pediatric Cardiology Diagnostic Center" at Al-Rass General Hospital



### مركز تشخيص امراض القلب للاطفال بالرس

تكفـل الأول ، بمشـروع تطويـر مركـز تشـخيص أمـراض القلـب للأطفـال بمستشـفى الـرس العـام، وذلـك بالتعـاون مـع جمعيـة أصدقـاء المرضى بالرس

